



KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2023-02-01

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: Malin Granlund, Daniel Ahlin, Gustav Lindberg, Louvain Måhlén, Sten Petersson, Lillemor Eriksson

NÄRVARANDE VIA TEAMS: Pär Törnhult, Jonas Liw

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Det som inte är gjort ligger kvar på "Att göra" listan till styrelsen.

Malin och Peter har haft kontakt med AF ang. vaktmästare men kostnaden blev alldeles för hög så det är tyvärr avbokat. Förslag från Daniel att i stället kontakta svenska kyrkan för att se om de kan hjälpa till med klippning av våra gräsytor. Daniel kontaktar dem. Louvain kollar med Wilma ang. ersättning för ev. hjälp med kritning och klippning

2) EKONOMIN – Ser fortfarande stabilt ut mot budget. Malin jobbar vidare för att få till allt. Beslutar att Malin får ordna så vi får Brillant i molnet.

3) SKIDORNA – Fick ställa in 6-skidan 1 feb samt ungdomskannan 4 feb pga snöbrist. Tränar fortsatt i Högbo.

4) FOTBOLLEN

Herr – Sarbast Mahammadzadeh är klar som ny tränare. Har i dagsläget 16 spelare klara och har flera till som ska provspela. Ska ha samarbete med SAIK. Börjar med träningar 21/2.

Damlag – Är på gång. Tränar inomhus på söndagar i Åshammar. Varit ca 15 st

Ungdomsfotbollen – F07 tränar ute på Jernvallen på söndagar samt inomhus tisd. och torsd. och har fortsatt samarbete med Järbo. Johan Thysell, tränare i F13, har inte klart med lag än. Har skickat ut förfrågan om fortsatt spel till 14 st men endast 5 som svarat hittills så han avvaktar. P13 har ju några överåriga så rekommenderas att prata med Urban på förbundet för att anmäla lag.

5) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor fortsätter att mestadels jobba hemifrån.

Pär jobbar vidare med solcellsprojektet med Sten och kollar även ang. bidrag med Göranssonska fonderna, SISU etc. Hur mycket kan föreningen gå in med som egen insats om vi inte får bidrag för hela kostnaden? Jonas och pär kan ju installera. Pär kollar med Göranssonska vad som gäller – kan man räkna om arbetskraft som egen insats?

6) SPORTHALLEN/VALLEN – * Måste få ordning på bevattningen av planerna inför sommaren. Daniel kollar med kyrkan om de eventuellt kan hjälpa till med detta också. Daniel kollar även om det finns något bidrag man kan söka för nya spridare och slangar. Offert för det som Jonas fick förra året landade då på 191 000 kr.

* Sten vill få ordning på vattenrören inne på Sportan. Styrelsen godkänner kostnader för 15 000 kr för detta.

* Beslutar att fakturera alla sponsorer som fakturerades i fjol snarast

7) ÖVRIGA FRÅGOR – Fått förfrågan från Gästrikeidrottens Historiska Förening om vi vill komma och bli uppvaktade på deras årsmöte eftersom vi fyller 100 år i år. Sten går på detta med Jonas och/eller Peter som reserver. Lillemor meddelar GiHF att vi gärna blir uppvaktade.

8) KOMMANDE MÖTEN – Rent budgetmöte 2023-03-15 kl. 18.30 på Sporthallen Styrelsemöte 2023-03-01 kl. 18.30 på Sporthallen

9) ÅRSMÖTE 2023-03-08 kl. 18.30 på Sporthallen. Lillemor ordnar annons i DLT samt affisch på Coop mm

10) MÖTET AVSLUTADES

Vid protokollet: Lillemor Eriksson